
 

 

Dagsorden         
 

SB-møde den 19/5 - 2025 kl. 17:30 – 20:00, lokale: S20 

1. Orientering: Nyt fra skoleledelsen v. Martin (20 min). Ledelsen præsenterer tema for årets skoleudviklingssamtal og evaluering af 

skoleudviklingssamtalen fra 2024. 

2. Orientering fra elevråd v. elevrådsrepræsentanter (10 min). 

3. Drøftelse af høring vedr. distriktsændring (30 min). Nørrebroparks Skole har igennem de sidste år haft et meget stort optag af deres 

distriktsbørn, hvilket har presset kapaciteten. Derfor vil der på BUU møde blive indstillet følgende forslag til skoledistriktsændringer (Bilag 1-3). 

Som det fremgår, bliver tre skoler berørt af planen. Alle skolebestyrelser skal høres og vi skal drøfte input til høringssvar. 

Pause (10 min). 

4. Godkendelse af mødeplan for 2025/26 Johanne. (5 min.) Mødeplan vedlagt (bilag 4) 

5. Skolebestyrelsens årsberetning v. Caroline og Johanne (5 min). Årsberetning fremlægges på mødet. 

6. Præsentation af ny gentagende tradition v. Fanny, Marie og Anna. (30 min). Drøftelse af oplæg til en ny gentagende tradition, hvor 

forældre og elever på udvalgte årgange samler ind til Rådmandsgades Skoles venner mhp. finansiering af af noget, der kan komme alle elever 

eller hele skolen til gode, fx. lejrskoler, revy mv.  

7. Præsentation af plan for kommunikation mellem kontaktforældre, skolebestyrelse og ledelse, og plan for kontaktforældremøder i 

efteråret 2025 v. Line og Johanne (10 min.) (bilag 5 - eftersendes) 

8. Afslutning af tilsyn med faget madkundskab v. Marie, Frederik og Johanne (10 min).  

9. Afslutning af tilsyn med madskolen v. Fanny, Cecilie, Caroline og Johanne (10 min).  

10. Kort drøftelse af plan for, hvilke principper skolebestyrelsen tager op i det kommende skoleår v. Caroline og Johanne (15 min). Plan 

fremlægges på mødet.  

11. Evt. (5 min). Herunder opfølgning på puljeansøgninger og videre proces, samt kort vending på cykelsti på Mimersgade 

 

Forslag til punkter til dagsorden for næste møde i august: 

• Nyt fra ledelsen  

• Nyt fra eleverne 



 

 

• Orientering om skolens retningslinjer for lejrskole (PU), og evt. drøftelse om det giver anledning til justering i principper for lejrskoler, bl.a. 

vedr. økonomi.  

• Orientering om retningslinjer for skærm i undervisningen (PU). Drøftelse principper for brug af skærm i undervisningen 

• Evt. 

 

 

Skriftlige orienteringspunkter med mulighed for korte, opklarende spørgsmål på mødet (ingen diskussion eller beslutninger): 

 

1. Fast punkt: Tal for elevudsivning/udmeldelser (seneste måned + akkumuleret for skoleåret), opsigelser og sygefravær (herunder aktuel 

langtidssygdom/barsel), præsenteres på mødet 

2. Rekruttering: Orientering om ansættelser siden sidste SB-møde og aktuelt opslåede stillinger. Præsenteres på mødet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Referat 

SB-møde med KKFO den 19/5 - 2025 kl. 17:30 – 20:00 

 

Tilstede: Johanne Ibi Schiøtt, Caroline Lillelund, Line Cappelen, Frederik Thorup Hansen, Fanny Andersen, Anna Etlar Astrop, Marie Saxild, Cathrine 

Juhl Jensen, Johan Vinde Larsen, Juliet Goodall, Brian Hilskov, Martin Wåhlin  

Afbud fra: Cecilie Boesen 

Referat: Inemette Frandsen  

  Orientering / Drøftelse Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1 Orientering: Nyt fra skoleledelsen v. 

Martin (20 min).  

Orientering: 

Martin præsenterer tema for årets SUS 

(skoleudviklingssamtale)  

Kommunalt fastlagte punkter i 2025:  

- Elever der får under 2 i snit ved 

afgangsprøverne 

- Mobning og diskrimination  

- Trivsel og elevfravær 

Derudover vil SB gerne følge op på SUS fra 

2024 – ”Tilhørsforhold”. 

 

Da Områdechefen er ny kan det være givtigt, 

at hun præsenteres for skolen og det arbejde 

SB allerede har iværksat.  

 

Aftalt:  

- Vi holder fast i formatet med stor 

elevdeltagelse.  

- Fanny, Line og Martin planlægger 

mødeindholdet og spørgsmål til dialog. 

 

 

Martin 



 

 

2 Orientering fra elevråd v. 

elevrådsrepræsentanter (10 min 

Udgår 

 

  

3 Drøftelse af høring vedr. 

distriktsændring (30 min) 

Drøftelse: 

SB drøfter høringssvar i forbindelse med 

BBU´s forslag til distriktsændringer.  

 

 

Aftalt:  

Høringssvaret sendes dog med tilføjelse af 

passus omkring at gentagende småbitte 

ændringer har stor betydning for skolens 

arbejde i lokalmiljøet, elevernes/familiernes 

tilhørsforhold og folkeskolen som det 

naturlige valg.  

 

Høringssvaret sendes til: Bliv hørt 

 

 

4 Godkendelse af mødeplan for 2025/26 

Johanne. (5 min.)  

(bilag 4) 

 Vedtaget:  

Efter kort drøftelse godkendes SB´s 

mødeplan for kommende skoleår forudsat at 

enkelte datoer rettes. Johanne retter til og 

eftersender.    

 

 

Johanne 

5 Skolebestyrelsens årsberetning v. 

Caroline og Johanne (5 min).  

 

Fremlæggelse:  

Caroline og Johanne fremlægger SB´s 

årsberetning.  

Vedtaget:  

Efter gennemgang af årsberetning 

godkendes den forudsat enkelte rettelser  

 

Caroline/ 

Johanne 

6 Præsentation af ny gentagende 

tradition v. Fanny, Marie og Anna. (30 

min).  

Præsentation og drøftelse: 

SB drøfter i mindre grupper oplæg til en ny 

gentagende tradition, der evt. kunne 

generere økonomi til Rådmandsgades Skoles 

venner (RSV) mhp. finansiering af noget, der 

Aftalt:  

Udvalget samler input og vender tilbage til 

SB til august.  

 

Fanny, 

Marie og 

Anna 

https://blivhoert.kk.dk/


 

 

kan komme alle elever eller hele skolen til 

gode, fx. lejrskoler, revy mv.  

 

7 Præsentation af plan for 

kommunikation mellem 

kontaktforældre, skolebestyrelse og 

ledelse, og plan for 

kontaktforældremøder i efteråret 

2025 v. Line og Johanne (10 min.) 

(bilag 5 - eftersendes) 

 

Præsentation og drøftelse: 

SB drøfter plan for kommunikation og 

enighed om en tilføjelse af trivselsforældre.  

Aftalt:  

Johanne tilpasser og eftersender.  

 

Johanne 

8 Afslutning af tilsyn med faget 

madkundskab v. Marie, Frederik og 

Johanne (10 min).  

 

Orientering:  

Fortsat er fokus på undervisningen i 

madkundskab og forslag om at ledelsen 

nedsætter en fokusgruppe med elever, der 

kan være med til at udvikle undervisningen.  

 

Aftalt:  

 

 

9 Afslutning af tilsyn med Madskolen v. 

Fanny, Cecilie, Caroline og Johanne 

(10 min). 

Orientering:  

SB peger på at en ensartet kommunikation til 

forældrene formodelig vil give en god start 

på deltagelsen i Madskolen helt fra bh.kl. Evt. 

re-branding af Madskolen blandt eleverne vil 

kunne øge tilslutningen. Desuden mener SB, 

at opbakning fra det pædagogiske personale 

har en stor betydning.  

 

Aftalt:  

 

 



 

 

 

 

10 Kort drøftelse af plan for, hvilke 

principper skolebestyrelsen tager op i 

det kommende skoleår v. Caroline og 

Johanne (15 min). Plan fremlægges på 

mødet.  

 

 

Aftalt:  

På første møde i august drøftes 

prioriteringen af arbejdet med principper i 

skoleåret 2025/2026 

 

11 

 

Evt. (5 min). Herunder  

 

• Johanne træder ud af SB og deltager 

i mødet til august. 

• Line genopstiller ikke ved valget til 

forældrerådet i KKFO´en    

  


